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Beste heer Meerwaldt, 

 

U heeft ons vragen gesteld over het inzamelen van plastic in de gemeente Gennep. Het gaat 

om vragen zoals bedoeld in artikel 46 van het ‘Reglement van orde voor vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad van Gennep 2018’. Hieronder hebben wij uw vragen 

cursief herhaald en voorzien van een antwoord. 

 

1. Bent u ervan op de hoogte dat plastic zakken vaak al ruim van tevoren worden 

opgehangen aan de daarvoor bestemde ringen? 

Ja, dit is een bekend probleem op sommige locaties, zoals de Brugstraat.  

 

2. Kunt u zich voorstellen dat dit geen fraai beeld geeft voor het aanzicht van de straten. 

Neem bijvoorbeeld in het centrum of bij het binnenrijden op de Brugstraat?  

Ja. 

 

3. Bent u op de hoogte van signalen dat plastic zakken soms blijven liggen omdat deze 

‘verkeerd plastic’ bevatten?  

Ja, deze zakken zijn afgekeurd door de PMD inzameldienst PreZero.  

 

4. Kunt u vertellen waarom de achtergebleven zakken niet altijd een sticker krijgen met 

daarop de reden van achterblijven?  

Indien PMD zakken door de inzameldienst worden afgekeurd, dienen deze een 'afkeur' 

sticker te krijgen. De opzichter van PreZero voor de gemeente Gennep heeft aangegeven 

dat de inzamelaars hiermee zijn gestopt bij gebrek aan effectiviteit en met het oog op het 

verminderen van onnodig afval. In week 51 van 2022 is er met de opzichter afgesproken 

dat de inzamelaars voortaan weer op iedere afgekeurde zak een sticker zullen plakken. 

Indien een zak geen sticker bevat na de inzamelronde kan het zijn dat de zak is vergeten of 

te laat werd aangeboden.  
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5. Waarom is het ophalen van de achtergebleven zakken een zaak van de dienst Buitenwerk 

en geen verantwoordelijkheid meer van bewoners?  

Het is de verantwoordelijkheid van inwoners om afgekeurde zakken in te nemen, de 

inhoud op correcte wijze te scheiden en het afval in de daartoe bestemde bakken te 

gooien. Echter, ervaring leert dat een aanzienlijk deel van de afgekeurde zakken niet wordt 

ingenomen door de eigenaren. Om het straatbeeld te ontzien van onnodig afval, wordt 

Buitenwerk zo nu en dan ingeschakeld om deze zakken in te zamelen. Buitenwerk doet dit 

als gunst naar de gemeente Gennep toe, onder de voorwaarde dat dit incidenteel blijft. 

PreZero is verantwoordelijk voor het ophalen van achtergebleven zakken die zijn vergeten 

tijdens een inzamelronde.  

 

6. Is de lijst met zakken die niet aangeboden mogen worden nog actueel? Ik zie bijvoorbeeld 

dat sommige fabrikanten aangeven dat bijvoorbeeld chipszakken wel bij het plastic mogen, 

maar dat op de zak staat dat dit weer niet mag?  

Ja. Op de website van de gemeente worden inwoners ook verwezen naar actuele 

informatie via de pagina's "afval scheiden" en "inzameling PMD". 

 

7. Bent u ervan op de hoogte dat met name in het centrum de plastic zakken die langer 

aangeboden worden dan toegestaan ten prooi vallen aan kraaien en roeken, die zich 

ophouden in de bomen aan de Niersdijk en bij de kerk, resulterende in kapotte zakken en 

daardoor zwerfafval?  

Het is bekend dat te vroeg aangeboden PMD zakken ten prooi vallen aan ongedierte en 

vogels.  

 

8. Bent u ervan op de hoogte dat de vuilnisbakken op zondagen uitpuilen van het afval en dat 

het geval is in met name het toeristische seizoen?  

Het is niet bekend dat de vuilnisbakken specifiek op zondagen vol zitten en dat dit met 

name het geval is in het toeristische seizoen. Een dergelijk patroon zou via 

binnenkomende klachten bij de gemeente kenbaar gemaakt kunnen worden. Momenteel 

zijn hier nog geen opvallende patronen in ontdekt. Ditzelfde geldt voor het ontbreken van 

een dergelijk patroon bij de PMD containers. Dat neemt niet weg dat ons bekend is dat de 

overvolle vuilnisbakken op sommige locaties, zoals de Zandstraat, een probleem vormen. 

 

9. Zou het niet beter zijn om de vuilnisbakken te legen op de zondagen om te voorkomen dat 

het straatbeeld minder fraai wordt?  

De inzameldienst is niet werkzaam op zondagen maar we gaan bezien of we gedurende de 

piekperiode (zoals u schrijft met name het toeristisch seizoen) op andere wijze tegemoet 

kunnen komen aan deze zorg. 
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10. Heeft u kennis genomen van de manier van inzamelen van plastic in de grotere steden. 

Hierbij wordt plastic naderhand uit het restafval gefilterd. Kan dit een reële oplossing zijn 

voor Gennep?  

Een systeem dat volledig gebaseerd is op nascheiding is momenteel nog niet realistisch 

voor Gennep gelet op de verhouding tussen het tonnage te scheiden PMD en de kosten 

voor de nascheiding. Er wordt in de komende maanden een onderzoek uitgevoerd naar de 

afval inzameling en verwerking binnen de gemeente Gennep. Duurzaamheid, kosten-

efficiëntie en gebruiksvriendelijkheid voor inwoners staan hierin centraal. De PMD-

inzameling wordt zodoende ook meegenomen in dit onderzoek. 

 

 

Wij nemen aan u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

 De waarnemend secretaris, 
 
 
 
 
 
 
 Ad de Kroon 

De burgemeester, 
 
 
 
 
 
Hans Teunissen 

 

 


